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PROTOKÓŁ 

X Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia  

12 grudnia 2024 r. 

 

X Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Urzędzie Miejskim w Strzelcach 

Opolskich. Trwała od godziny 14.00 do godziny 15.46. 

Na ogólną liczbę 21 radnych obecnych było 20 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Bogdan Małycha. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 

r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy 

Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.html 
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Otwarcie obrad X sesji Rady Miejskiej  

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Otwieram obrady X Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałem prosić, aby wszyscy radni, chcący zabrać głos 

podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od mikrofonu nie jest 

słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. Witam wszystkich 

zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, zastępców Burmistrza, Sekretarza, Skarbnika 

gminy, przedstawiciela Rady Powiatu, przedstawiciela Rady Młodzieży, szanownych Radnych oraz 

Dyrektorów jednostek gminnych i kierowników referatów”1.  

Podsumowanie ogólnopolskiej kampanii Zachowaj Trzeźwy Umysł 

2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Szanowni Państwo, w imieniu Rady Miejskiej witam 

dzisiejszych gości czyli koordynatorów i nagrodzonych uczniów w ogólnopolskiej kampanii pod 

nazwą Zachowaj Trzeźwy Umysł 2024.  Oddaję głos koordynatorkom kampanii paniom Joannie 

Hołobut pełnomocnikowi Burmistrza ds. profilaktyki oraz Jolancie Dec Przewodniczącej Komisji 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych”.  

Joanna Hołobut wraz z Jolantą Dec przedstawiły radnym szczegóły kampanii i nagrodzonych 

uczniów. Burmistrz wraz z przewodniczącym wręczyli wyróżnionym dyplomy i kwiaty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „W imieniu całej Rady Miejskiej jeszcze raz serdecznie 

gratuluję nagrodzonym i opiekunom oraz dziękuję za promowanie takich akcji”. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest obecnych 20 radnych. Proszę teraz o potwierdzenie obecności na tabletach”2.       

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Informuję, że porządek obrad3 wraz z projektami uchwał zostały 

Państwu udostępnione w wersji elektronicznej w dniu 5 grudnia 2024 r. w programie eSesja. Zgodnie 

 
1 Zawiadomienie i zaproszenia na sesję. 
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z zapowiedzią w poniedziałek zostały przekazane projekty uchwał w sprawie zmian budżetu i zmian do 

WPF, które zamieszczono w aplikacji eSesji. Czy są jakieś wnioski i uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad? Nie widzę. Jeśli nie ma,  to przechodzimy do realizacji porządku obrad”. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcie uchwał w sprawach: 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 

2024-2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. – druk A4;     

    

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024-2027 przyjętą Uchwałą Nr 

LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r.  – druk A; 

Proszę pana Adama Kiwkę Skarbnika gminy o przedstawienie projektu uchwały”. 

Pan Adam Kiwka przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę pana Piotra Kolocha Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji”.   

Radny Piotr Koloch przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję”.  

Radny Tadeusz Goc zwrócił się do Skarbnika gminy z pytaniem, dlaczego zadanie związane  

z opracowaniem dokumentacji do przyszłorocznego naboru w ramach Programu Regionalnego -  

Fundusz Europejskie dla Opolskiego 2021 – 2027 nie jest zaliczone do wydatków niewygasających? 

Skarbnik gminy   odpowiedział że gdy umowa na realizację zadania jest wieloletnia należy 

wprowadzić zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej (WPF), gdyż środki zaliczone, jako 

niewygasające odnoszą się do realizacji inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały opisanego na druku A? Proszę 

 
2 Lista obecności. 
3 Porządek obrad sesji. 
4 Projekt uchwały 
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o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 

Dziękuję”. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na 

lata 2024-2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

20 grudnia 2023 r. została przyjęta przy 20 głosach „za” i braku głosów wstrzymujących  

i przeciwnych5. 

Uchwała została oznaczona numerem X/78/20246. 

zmieniająca Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce 

Opolskie na 2024 r – druk B7; 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

 Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r – druk B. Projekt uchwały 

ponownie przedstawi skarbnik gminy pan Adam Kiwka”. 

Pan Adam Kiwka przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę pana Piotra Kolocha przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji”. 

Radny Piotr Koloch przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Jeśli nie ma żadnych 

pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały 

opisanego na druku B. Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosowania? Dziękuję”. 

Stwierdzam, że Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 

2024 r. została przyjęta przy 20 głosach „za” i braku głosów wstrzymujących i przeciwnych8. 

Uchwała została oznaczona numerem X/79/20249 

 
5 Wyniki głosowania 
6 Uchwała Nr X/78/2024 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024-2027 

przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. – druk A;     
7 Projekt uchwały. 
8 Wyniki głosowania 
9 Uchwała Nr X/79/2024 zmieniająca Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 

grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 
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w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025 - 2028 – 

druk C10; 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Projekt uchwały został szczegółowo przedstawiony 

i omówiony przez pana Adama Kiwkę Skarbnika gminy podczas obrad wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 3 grudnia br. Proszę o ponowne przedstawienie projektu 

uchwały pana skarbnika”. 

Pan Adam Kiwka przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

przewodniczącego Piotra Kolocha”. 

Radny Piotr Koloch przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej 

przewodniczącą  Pelagię Ochwat”. 

Radna Pelagia Ochwat przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Informuję również, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej11. Teraz odczytam sentencję uchwały. „Uchwała nr PW/19/2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie opinii  

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Strzelce Opolskie. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w osobach: 

1. Aleksandra Bieniaszewska – przewodnicząca 

2. Aneta Micuń 

3. Magdalena Przybylska 

p o s t a n a w i a  pozytywnie zaopiniować przedłożony projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Strzelce Opolskie na lata 2025-2028.”  Czy są jakieś dodatkowe 

pytania. Otwieram dyskusję”.  

Radny T. Goc – podzielił się swoją troską o finanse gminy, mając na uwadze zaplanowane  

w  uchwale budżetowej na przyszły rok jedynie prace projektowe. Radny w dalszej części swojej 

wypowiedzi pytał o źródło finansowania wszystkich projektowanych inwestycji i przypomniał,  

iż należy szukać oszczędności. Przypominał, że nadchodzą zmiany w finansowaniu oświaty, dlatego 

gmina będzie musiała znaleźć sposób na oszczędności w oświacie.  

 
10 Projekt uchwały. 
11 Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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Radny H. Skowronek -  pytał Skarbnika, w jaki sposób gmina planuje zabezpieczyć środki na zadania 

zewnętrzne (np. w ramach Subregionu Kędzierzyńsko – Strzeleckim lub Funduszu Szwajcarskim) 

Skarbnik gminy odpowiadając na pytanie obu radnych, przypomniał, że realizując zadania przy 

udziale środków własnych można się posiłkować zaliczką a obowiązek wniesienia środków 

własnych koncentruje się na końcu inwestycji. Skarbnik podkreślił, że zaplanowane zadania uda się 

zrealizować.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto 

z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 

Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 

2028 została przyjęta przy 19 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”12. 

Uchwała została oznaczona numerem X/80/202413. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok – druk D14 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2025 rok – druk D. Projekt uchwały został szczegółowo przedstawiony i omówiony 

przez pana Adama Kiwkę skarbnika gminy podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miejskiej w dniu 3 grudnia br. Proszę o ponowne przedstawienie projektu uchwały pana 

skarbnika”. 

Pan Adam Kiwka przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów 

przewodniczącego Piotra Kolocha”. 

Radny Piotr Koloch przedstawił radnym pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej 

przewodniczącą  Pelagię Ochwat”. 

 
12 Wyniki głosowania 
13 Uchwała Nr X/80/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2028 
14 Projekt uchwały. 
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Radna Pelagia Ochwat przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Wpłynęła uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 

nt. opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy15. Teraz odczytam sentencję 

uchwały. „Uchwała nr Pb/19/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 

z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2025 r. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu  

w osobach: 

1. Aleksandra Bieniaszewska – przewodnicząca 

2. Aneta Micuń 

3. Magdalena Przybylska 

p o s t a n a w i a pozytywnie zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej Gminy Strzelce 

Opolskie na 2025 r.” 

Ostatnia już uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej16. Teraz odczytam sentencję uchwały. 

„Uchwała nr Dp/13/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia  

26 listopada 2024 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2025 rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu w osobach: 

1. Aleksandra Bieniaszewska – przewodnicząca 

2. Aneta Micuń 

3. Magdalena Przybylska 

p o s t a n a w i a pozytywnie zaopiniować możliwość sfinansowania deficytu określonego 

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie. Czy są jakieś pytania. Otwieram 

dyskusję”. 

Radna P. Ochwat – poinformowała, że Komisja Rewizyjna zaakceptowała przedłożony projekt 

uchwały, jednakże w swojej wypowiedzi przypomniała o uwagach członków komisji zgłoszonych 

do protokołu. Członkowie komisji Rewizyjnej wnoszą, aby projekty - dot. ulic Polnej i Centawskiej  

w Dziewkowicach i remontu nawierzchni i budowy chodnika na ulicy Fabrycznej  były w przyszłości 

zrealizowane. Jedna z radnych zwróciła uwagę na liczbę zaplanowanych inwestycji tj., budowę 

trzech sal gimnastycznych, gdzie planowana była tylko jedna.   

 
15 Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
16 Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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Radny P. Koloch – stwierdził, że w projekcie budżetu na 2025 rok nie znajdują się zadania 

inwestycyjne związane z budową trzech sal gimnastycznych, a jedynie zadania projektowe dla trzech 

sal w Dziewkowicach, Rozmierce i w Strzelcach PSP Nr4. Przypomniał, że w poprzednich latach 

gmina nie skorzystała z możliwości pozyskania środków na budowę omawianych sal 

gimnastycznych.  

Radny H. Skowronek – odniósł się do budżetu gminy na rok 2025 i stwierdził, że w budżecie gminy 

powinny się znaleźć te zadania, które gwarantują rozwój gminy i poprawiają jakość życia. Zapytał 

również, czy wnioski składane przez radnych, sołtysów czy pracowników gminy z lat poprzednich 

zostały ujęte w projekcie przyszłorocznego budżetu?  

Burmistrz - potwierdził, że tworząc budżet gminy na rok kolejny bierze pod uwagę zgłoszone 

wnioski, lecz nie wszystkie są bądź mogą być realizowane. W dalszej części swojej odpowiedzi 

Burmistrz przypomniał, iż posiadanie dokumentacji projektowej jest warunkiem koniecznym przy 

pozyskiwaniu środków zewnętrznych.  

Radna I. Kaczmarek – odniosła się do słów radnego P. Kolocha zarzucając mu atak na swoja osobę 

oraz wyjaśniła powody, dla których wniosła uwagi do projektu budżetu na 2025 rok. Zauważyła, że 

gminy nie stać  na budowę trzech sal gimnastycznych, lecz proponuje, aby realizować je w określonej 

kolejności przy założeniu pozyskania środków zewnętrznych.  

Radny P. Pospiszyl – przypominał o złożonym przez siebie wniosku i poprosił o jego  akceptację  

i zaangażowanie wszystkich zainteresowanych sprawą infrastruktury drogowej. 

Radny P. Koloch – odniósł się do słów radnej I. Kaczmarek i poinformował, że jego wypowiedź nie 

miała znamion ataku, lecz jedynie przypomnienie faktów czyli zadań zapisanych w omawianym 

projekcie budżetu gminy na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto 

z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 

Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2025 rok 

została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”17. 

 

Uchwała została oznaczona numerem X/81/202418. 

 
17 Wyniki głosowania 
18 Uchwała Nr X/81/2024 w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2025 rok 
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w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z gminnych placów zabaw, 

siłowni plenerowych i boisk wielofunkcyjnych zlokalizowanych na terenie gminy 

Strzelce opolskie – druk E19 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu korzystania z gminnych placów zabaw, siłowni plenerowych i boisk wielofunkcyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Strzelce Opolskie – druk E. Projekt uchwały przedstawi pan 

Paweł Białas dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji”. 

Pan Paweł Białas przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę pana Marka Zarębskiego Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii komisji.  

Radny Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli nie 

ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały, opisanego na druku E? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto 

jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z gminnych 

placów zabaw, siłowni plenerowych i boisk wielofunkcyjnych zlokalizowanych na terenie 

gminy Strzelce Opolskie została przyjęta przy 20 głosach „za” i braku głosów przeciw 

i  wstrzymujących się”20. 

 

Uchwała została oznaczona numerem X/82/202421. 

 
19 Projekt uchwały. 
20 Wyniki głosowania 
21 Uchwała Nr X/82/2024 w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z gminnych placów zabaw, siłowni 

plenerowych i boisk wielofunkcyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Strzelce Opolskie 
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Zmieniającej Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich  

z dnia 30 października 2019 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce 

Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – druk F22 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do projektu zmiany uchwały  

zmieniającego Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia  

30 października 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków – druk F. Projekt uchwały przedstawi pan Henryk Czempiel kierownik Referatu Spraw 

Społecznych i Promocji”.  

Pan Henryk Czempiel przedstawił radnym projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę pana Arnolda Kozioła Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy o przedstawienie opinii komisji.  

Proszę panią Ewę Martuszewską zastępczynię przewodniczącego Komisji Gospodarki i Rozwoju  

o przedstawienie opinii komisji. 

Proszę pana Marka Zarębskiego Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

o przedstawienie opinii komisji”.  

Wyżej wymienieni radni przedstawili pozytywne opinie komisji.   

Po otwarciu dyskusji Radna P. Ochwat – zapytała Kierownika Referatu Spraw Społecznych  

i Promocji o to, czy planowany przystanek w miejscowości Ligota Górna jest przystankiem 

dodatkowym? Kierownik H. Czempiel – potwierdził, że będzie to przystanek dodatkowy w tej 

miejscowości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto 

z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 

Dziękuję. 

Stwierdzam, że uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej  

w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz 

 
22 Projekt uchwały. 
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warunków i zasad korzystania z tych przystanków została przyjęta przy 20 głosach „za” 

 i braku głosów przeciw i  wstrzymujących się23. 

 

Uchwała została oznaczona numerem X/83/202424. 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej 

  Przewodniczący Rady Miejskiej – „Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z IX sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie ma uwag, to 

stwierdzam przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej”. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Proszę Pana Burmistrza, Jana Wróblewskiego, 

o przedstawienie sprawozdania z działalności między sesjami”25.  

Burmistrz przedstawił radnym sprawozdanie. 

Pytania do sprawozdania Burmistrza 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Czy Państwo Radni mają pytania, bądź uwagi do sprawozdania 

pana Burmistrza”? 

Radny H. Skowronek – prosił o wyjaśnienie dot. podwyższenia kapitału w spółce SWiK oraz zapytał 

o planowane zmiany osobowe w składzie Rady Nadzorczej spółki.  

Burmistrz – wyjaśnił, iż gmina nie posiada żadnych dokumentów potwierdzających obowiązek 

podwyższania kapitału w spółce. W odpowiedzi na drugie pytanie, Burmistrz potwierdził zamiar 

zamian personalnych w składzie Rady Nadzorczej spółki SWiK.   

Radny P. Pospiszyl -  prosił o wskazanie, przy jakiej ulicy w Strzelcach Opolskich powstaje budynek 

mieszkalny oraz zapytał o przeznaczenie tego budynku, a także o potrzebę budowania  

w obrębie tej posesji miejsc do ładownia samochodów elektrycznych. Radny zapytał również, czy 

istnieje możliwość  zagospodarowania pozyskanego materiał budowlanego (kostka brukowa)  

z zaplanowanego remontu ulicy M. Prawego? 

Zastępca Burmistrza (M. Kurzeja) – odpowiedział, że materiał pozyskany w ramach realizacji 

jednego zadnia nie może być wykorzystany w innym ze względu na zapisy w ustawie „Prawo 

budowlane”. 

 
23 Wyniki głosowania 
24 Uchwała Nr X/83/2024 zmieniająca Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 

października 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
25 Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
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Radna P. Ochwat – zapytała, czy jest możliwość zamieszczenia w eSesji zadań , które gmina planuje 

realizować w ramach Programu Polsko- Szwajcarskiego?  

Zastępca Burmistrza (M. Kurzeja) – poinformował, że szczegóły realizacji oraz wykaz zadań zostaną 

przedstawione podczas spotkania, które organizuje Referat Rozwoju Gminy i Zamówień 

Publicznych w dniu 17 grudnia 2024 roku o godz. 12.00 w Sali narad tutejszego Urzędu. 

Radny P. Koloch – prosił o przesłanie pocztą elektroniczną wykaz zadań planowanych w ramach 

Programu Polsko – Szwajcarskiego oraz przedstawił film i zdjęcie przesłane przez mieszkańców 

Rozmierki w celu przedstawienia na sesji Rady Miejskiej.  

Radny T. Goc – w swojej wypowiedzi odniósł się do swojej wcześniejszej wypowiedzi  

i dopowiedział, że realizacja budowy sal gimnastycznych  w czasie gdy był burmistrzem nie była 

możliwa ze względu na kryteria stosowane w naborze. Dodatkowo poruszył sprawę montażu 

słupków ograniczających miejsca parkingowe na terenie miasta. 

Burmistrz – poinformował, że decyzją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu zamontowano słupki 

ze względu na bezpieczeństwo uczestników ruchu. Burmistrz potwierdził, że w tej sprawie prowadzi 

rozmowy z Dyrekcja ZDW w celu przywrócenia miejsc parkingowych.       

Wnioski, sprawy różne 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję”. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – „Informuję, iż w minionym czasie Radni złożyli cztery 

interpelacje, które zostały przekazane burmistrzowi. Odpowiedzi zostaną udzielone w terminie.  

Czy są pytania?” Brak pytań. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – interpelacje 

i zapytania radnych26. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa chce złożyć zapytanie lub 

interpelacje? Proszę o przygotowanie ich na piśmie”. Wpłynęła jedna interpelacja. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej. Zapraszam radnych na spotkanie z firmą doradczą w sprawie przedstawienia dokumentu 

 
26 Interpelacje radnych. 
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„Diagnoza problemów Miasta” w związku z ubieganiem się o dofinansowanie w ramach Polsko-

Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast. Spotkanie dla chętnych odbędzie się 17 grudnia (wtorek) 

o godzinie 12.00 w Ratuszu. Dodatkowo wpłynęło zaproszenie dla Rady Miejskiej na Strzelecki 

Bieg Uliczny imienia Euzebiusza Ferta 21 grudnia 2024 r. (to jest sobota). Jak co roku można wziąć 

udział w Biegu VIP- ów na dystansie 500 metrów – start o godz. 10.45. Program zawodów jest 

udostępniony w eSesji. Przypominam komisjom Rady Miejskiej o przygotowaniu harmonogramu  

z terminami posiedzeń komisji stałych  i planów pracy na 2025 rok. Proszę o przygotowanie ich do 

23 grudnia, będą one  przyjmowane na sesji 30 grudnia. 

 Ponadto dodam, że w styczniu na sesji Rada Miejska będzie przyjmować sprawozdania  

z działalności komisji stałych za 2024 rok, wobec tego proszę przewodniczących komisji 

o przygotowanie sprawozdań do połowy stycznia.   

Czy są jakieś pytania otwieram dyskusję”? 

Wobec braku chęci dyskusji przewodniczący złożył zebranym życzenia świąteczne.  

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Ustalam termin kolejnej XI Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich na dzień 30 grudnia 2024 roku (poniedziałek) o godz. 14.00 w sali narad”.  

Zamknięcie obrad X Sesji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej – „Zamykam obrady X Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich”. 

                                                                           Przewodniczył:  Bogdan Małycha 

Protokół sporządził Mariusz Stachowski 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 

 


